

If you cannot view this message, please click [here](#)



GLOBAL SYMPOSIUM FOR REGULATORS

21-23 SEPTEMBER 2011

GLOBAL INDUSTRY LEADERS FORUM

20 SEPTEMBER 2010

REGULATORY ASSOCIATIONS MEETING

19 SEPTEMBER 2011



Organized by ITU

in collaboration
with CRC

Important message concerning visas for Colombia **Communication importante concernant les visas pour la Colombie** (texte français à la suite de l'anglais)

Dear participant,

With less and two weeks of opening of the Global Symposium for Regulators, the Global Industry Leaders Forum and the Regulatory Associations meeting, we would like to remind you the special procedure put into place to facilitate the issuance of visas to registered participants. This procedure is fully described [here](#).

Participants without a Colombian representation

Registered participants who do **not** have a Colombian representation in their country can get their visa on arrival. If you are in this case (see list of Colombian representations [here](#)), you should request an official document from Colombia's Ministry of Foreign Affairs that will confirm that the visa will be delivered on arrival. This should enable you to board the plane to go to Colombia. This document will also be recognized by the immigration authorities to authorize your entry in Colombia.

To request the official document that will confirm the onsite delivery of the visa, you should contact directly the person in charge of such requests for GSR at the Ministry of Foreign Affairs, Ms Diana Cifuentes at (diana.cifuentes@cancilleria.gov.co) and send her the following documents:

1. Confirmation of Registration from ITU with the ID number
2. A scanned copy of the Passport information page
3. The detailed itinerary of your roundtrip to and from Colombia with the full name of the airline and cities of departure, transit and arrival
4. The email and fax numbers of the airline company taken to fly to Colombia
5. The duly completed [Visa Application Form SC-FO-15](#) available.

However, each participant that will have receive the entry permit under this procedure will have to get the official visa in their passport from a special desk set up at the Conference Centre where GSR will be held. To this end, you should ensure that your passport is valid and has at least 2 blank pages.

Participants with a Colombian representation

All others should apply to the Colombian representation in their country following the procedure entitled "**A. Simplified procedure to apply for the Courtesy Visa**" which can be accessed [here](#).

Français

Cher participant,

Avec moins de deux semaines de la cérémonie d'ouverture du Colloque mondial des régulateurs (GSR), le Forum mondial des chefs d'entreprise (GILF). et la Réunion des associations de régulation, nous aimerions vous rappeler que des procédures spéciales ont été prises afin de faciliter l'obtention de visa aux personnes enregistrées. Cette procédure est décrite [ici](#).

Participants qui n'ont pas de représentations de la Colombie dans leur pays

Les participants enregistrés qui n'ont pas de représentations de la Colombie dans leur pays peuvent obtenir leur visa à l'arrivée. Si vous êtes dans ce cas (voir list des représentations de Colombie [ici](#)), vous êtes invités à demander un document officiel auprès du Ministère des Affaires étrangères de Colombie lequel confirmera que le visa sera délivré sur place. Ce document, permettra ainsi au participant de prendre leur avion pour la Colombie.

Pour demander le document officiel permettant le voyage sans visa et son obtention sur place, vous devez contacter la personne en charge de ces mesures d'exception au Ministère des Affaires étrangères, Mme Diana Cifuentes, (diana.cifuentes@cancilleria.gov.co) en lui faisant parvenir les documents suivants:

1. Confirmation de l'enregistrement reçue de l'UIT avec le numéro ID
2. Une copie scannée de la page d'information du passeport
3. L'itinéraire détaillé du voyage aller-retour vers et de la Colombie avec le nom complet des compagnies aériennes et des villes de départ, transit et arrivée.
4. L'adresse électronique et le numéro de fax de la compagnie aérienne qui fera le segment du vol vers la Colombie
5. Le formulaire de demande de visa SC-FO-15 dûment complété téléchargeable [ici](#).

Toutefois, le participant ayant reçu cette autorisation, devra obtenir le visa officiel une fois arrivé au Centre de Conférence d'Armenia où se tiendra le GSR. A cette fin, le participant devra s'assurer que leur passeport est en cours de validité et dispose d'au moins 2 pages vierges.

Participants qui ont une représentation de la Colombie dans leur pays

Tous les autres doivent effectuer leur demande de visa auprès de l'ambassade ou du consulat de Colombie de leur pays en suivant la procédure « **A. Procédure simplifiée pour faire une demande de visa de courtoisie** » qui peut être consultée [ici](#).

